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Valmistelija vs. hallintopäällikkö Kaarlo Suutarinen 
 
 Valtuutettu Toni Keräsen 31.3.2025 jättämä ja valtuutettu Aino Hyöppisen 

kannattama seuraavan sisältöinen valtuustoaloite: 
 
” Kivirannan hiihtolatu tunnetaan helposta maastosta ja siellä käyvät paljon 
hiihtämässä perheet ja iäkkäämmät ihmiset. Olen saanut harrastajilta 
yhteydenottoja, joissa toivotaan reitin kehittämistä mm. yhdysreitillä 
Raumolle. Yhdysladulla mahdollistettaisiin pidempi reitti ja parannettaisiin 
hiihtomahdollisuuksia etenkin Raumon koulun oppilaiden ja koulun lähellä 
asuvien osalta. 
 
Esitän, että: 
 
Selvitetään mahdollisuus tehdä Kivirannan hiihtoladun ja Raumon koulun 
yhdistävä reitti, samoin kuin Kokokankaan ja Puuluodon välillä jo on. Reitti 
voisi kulkea esim. Hemmontörmäntien lähimaastoissa.” 
    

   
Päätös Päätettiin saattaa aloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
Toimenpiteisiin Tekninen johtaja Markus Kannala 
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